



7th March 2019

Student Leadership Conference – 23rd March 2019

Dear Parents,

I am pleased to inform you of an exciting student leadership opportunity for our senior students in Years 10 to 12. The Swiss Leadership Academy, renowned for their outstanding student leadership camps in Switzerland, are running a **one-day Student Leadership Conference in Dubai on Saturday, 23rd March 2019.**

The high-impact, fun-filled event will be held at the Four Seasons Jumeirah Beach Resort, Jumeirah Beach Road, and will run from **10.00 a.m. to 6.30 p.m. with an optional evening programme until 8.00 p.m.** The discounted cost of the conference for Latifa School students, including refreshments throughout the day, is **Dhs 925 for the first 30 students to register.** The event is open to all Dubai schools and will be mixed. A member of Latifa School staff will be present at the hotel throughout the event. A parent and student café will be open from 09.00 to 10.00 am and from 6.30 to 8.00 p.m. and parents can meet the trainers during the morning session.

During the event students will learn and enhance valuable leadership skills, including goal setting, time management, evaluation, communication and presentation techniques through interactive workshops and exciting games. They will also hear from inspirational guest speakers, including Houriya Taheri, head coach of the UAE women's football team and the first Arab female to qualify as an AFC football trainer and Joy Ajlouny, co-founder of the Dubai-based company *Fetchr* and *Emirates Woman* Woman of the Year award winner 2016.

All participants will finish the conference with a personal action plan, identifying the skills they would like to improve and describing how to accomplish their goals, based on their experiences during the conference. They will also receive a certificate of participation. In the optional evening programme, students can enjoy networking with other participants, further leadership gam and challenges, a buffet dinner and cultural entertainment.

For further information please contact the school. An article about the event in the British Education magazine can be found here: <http://tiny.cc/v82u3y>

Parents of interested students are asked to **print and return the reply slip, along with payment of Dh 925, by Tuesday 12th March.** Further details and contact with the Swiss International Leadership Camp may be found at conference.silcacademy.com. We hope many of our wonderful young leaders will be able to avail of this exciting opportunity.

Yours sincerely,

MS. DEBRA FORSYTH

Headteacher



7 مارس 2019

مؤتمر القيادة الطلابية - 23 مارس 2019

السادة أولياء الأمور الكرام

تحية طيبة وبعد،

يسرني إعلامكم بالفرصة المثيرة للقيادة الطلابية لطالباتنا في المرحلة العليا من الصف 10 إلى 12، حيث ستقيم الأكاديمية السويدية للقيادة والمعروفة بالمخيمات المتميزة للقيادة الطلابية في سويسرا مؤتمراً يوماً واحداً عن القيادة الطلابية في دبي وذلك يوم السبت الموافق 23 مارس 2019.

سيقام هذا المؤتمر ذو التأثير العالي والمليء بالمتعة في منتجع فور سيزونز في جميرا بيتش، طريق شاطئ جميرا من الساعة 10:00 صباحاً وحتى الساعة 6:30 مساءً مع برنامج مسائي اختياري يستمر حتى الساعة 8:00 مساءً. وتبلغ رسوم المؤتمر المخفضة لطالبات مدرسة لطيفة والتي تشمل المرطبات خلال اليوم 925 درهماً لأول 30 طالبة يقمن بالتسجيل. إن هذا الحدث مفتوح لجميع مدارس دبي وسيكون مختلطاً من الذكور والإناث، وستتواجد معلمات من مدرسة لطيفة طوال وقت الحدث، ويمكن لأولياء الأمور والطلبة من الساعة 9:00 وحتى الساعة 10:00 صباحاً ومن الساعة 6:30 وحتى الساعة 8:00 مساءً، ويمكن لأولياء الأمر مقابلة المدربين خلال فترة الجلسة الصباحية.

وخلال هذا الحدث ستتعلم الطالبات ويعززن مهارات قيادية قيمة بالإضافة إلى تحديد الأهداف وإدارة الوقت والتقييم وتقنيات التواصل والعرض من خلال ورش العمل التفاعلية والألعاب، كما سيستمعن إلى متحدثين ملهمين مثل: حورية طاهري المدربة الأولى لفريق كرة القدم النسائي في دولة الإمارات العربية المتحدة وأول امرأة عربية تتأهل كمدربة في الاتحاد الآسيوي لكرة القدم وجوي عجلوني، الشريك المؤسس لشركة فيتشر "Fetchr" والحاصلة على جائزة المرأة الإماراتية لعام 2016.

وسينهي جميع المشاركين المؤتمر بتحديد المهارات التي يرغبون في تحسينها ووضع وصف لكيفية تحقيق أهدافهم بناءً على تجاربهم خلال المؤتمر، كما سيحصلون أيضاً على شهادة المشاركة. وفي البرنامج المسائي الاختياري سيستمع الطلاب بالتواصل مع المشاركين الآخرين، والمزيد من ألعاب القيادة والتحديات، وطعام العشاء والترفيه الثقافي.

ولمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بالمدرسة. كما يمكنكم الاطلاع على المقالة حول هذا الحدث في مجلة British Education من خلال فتح الرابط التالي: <http://tiny.cc/v82u3y>

ويمكن لأولياء أمر الطالبات اللواتي يرغبن في المشاركة طباعة قسيمة الرد وإعادتها إلى المدرسة مرفقة بمبلغ 925 درهماً قبل يوم الثلاثاء الموافق 12 مارس. ويمكنكم الاستعلام حول المزيد من التفاصيل من خلال الاتصال بـ Swiss International Leadership Camp أو من خلال الرابط www.conference.silcademy.com. نأمل أن تتمكن العديد من القيادات الشابة الرائعة الاستفادة من هذه الفرصة المميزة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

الانسة ديبرا فورسايت

مديرة المدرسة

Latifa School

For Girls

Under the aegis of the Government of Dubai



مدرسة لطيفة

للبنات

برعاية حكومة دبي

Student's name _____ Form _____

I should like my daughter to participate in the one-day Student Leadership Conference at the Four Seasons Jumeirah Beach Resort, Jumeirah Beach Road, on 23rd March 2019.

Please select the appropriate options below

- I will arrange to drop my daughter at the Four Seasons Jumeirah Beach Resort before 10.00 a.m. on the day and will **collect her at 6.30 p.m.**
- I will arrange to drop my daughter at the Four Seasons Jumeirah Beach Resort before 10.00 a.m. on the day and will **collect her at 8.00 p.m.**
- I **agree to photographs/video** of my daughter, taken during the event, to be used on the school's Instagram account, website and newsletter.
- I **do not wish for photographs/video** of my daughter to be used on the school's Instagram account, website or newsletter.

Signed _____ Date _____

DBF

Latifa School

For Girls

Under the aegis of the Government of Dubai



مدرسة لطيفة

للبنات

برعاية حكومة دبي

اسم الطالبة _____ الصف _____

أوافق على أن تشارك ابنتي في مؤتمر اليوم الواحد عن القيادة الطلابية في منتجع فور سيزونز في جميرا بيتش، طريق شاطئ جميرا بتاريخ 23 مارس 2019.

يرجى منكم الإشارة إلى الخيار المناسب أدناه

سأقوم بتأمين مواصلات ابنتي إلى منتجع فور سيزونز جميرا بيتش قبل الساعة العاشرة من صباح اليوم المذكور، واصطحابها في الساعة 6:30 مساءً.

سأقوم بتأمين مواصلات ابنتي إلى منتجع فور سيزونز جميرا بيتش قبل الساعة العاشرة من صباح اليوم المذكور، واصطحابها في الساعة 8:00 مساءً.

أوافق على التقاط الصور / الفيديو لابنتي خلال الحدث لاستخدامها في الحسابات الإلكترونية للمدرسة "الانستغرام والموقع الإلكتروني ونشرة أخبار مدرسة لطيفة".

لا أرغب في التقاط الصور/ الفيديو لابنتي خلال الحدث لاستخدامها في الحسابات الإلكترونية للمدرسة "الانستغرام والموقع الإلكتروني ونشرة أخبار مدرسة لطيفة".

التوقيع _____ التاريخ _____

DBF